

Agenda samenkost BWP Kwenenbos – maandag 5 mei 2025

Aanwezig: Anniek, Christine, Ingrid, Erna, Gonda, Stany, Danny, Rik

Verontschuldigd: Wim, Horst

Afwezig: -

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering: geen opmerkingen

2. Bankrekening

. Stand van rekening: 3692 Euro

3. Agendapunten :

1/ flyer ikv ledenwerving /stand van zaken (Anniek, Horst)

Op de vergadering werd beslist om de 2 flyers tegelijk te verspreiden (dus ook deze voor de spelnamiddag)

2/ Spelletjesnamiddag (Erna en Christine) : stand van zaken

Spelletjes huren bleek nogal duur, daarom gaan we hiermee niet verder. Roger heeft aangegeven dat we enkele van zijn spelletjes zouden kunnen gebruiken, maar zelf zal hij niet aanwezig zijn. Een aantal spelletjes kunnen wel voor een symbolische Euro bij de gemeente gehuurd worden. Dit wordt verder bekeken.

Een tekst met wat meer details wordt op de uitnodiging voor de spelnamiddag afgedrukt.

Deze wordt aan Horst doorgegeven.

Verdere details worden uitgewerkt en op de volgende vergadering besproken.

3/ Info-avond inbraakveiligheid, fietsregistratie, bin : stand van zaken (Anniek) – te bespreken : vastleggen datum, inhoud, sprekers

Anniek en Ingrid hebben een samenkost gehad met Yves Asselman rond dit project. Er is daar gunstig op gereageerd. Verdere details worden uitgewerkt, maar zoals het er nu naar uit ziet zal Egbert Lachaert de inleiding geven, waarna Yves Asselman zal uitleggen wat er vanuit het politiekorps en andere instanties gedaan wordt Er zal ook uitgelegd worden welke acties er moment lopende zijn. Er is momenteel reeds een coördinator actief, die zich met veiligheid en aanverwanten bezig houdt.

Anniek maakt een schema met de verwachtingen van deze samenkost.

Een definitieve datum moet nog vastgelegd worden. We gaan ook proberen om dit project open te trekken buiten het BPF, zodat dit een breder gedragen samenkost kan worden.

Bedoeling is om dit te doen in de 2^{de} helft van september of de eerste helft van oktober. Er wordt gekeken of dit kan doorgaan in de theaterzaal van het Cultuurhuis, aangezien we toch een redelijk grote interesse verwachten.

Daarnaast worden de gebruikelijke kanalen aangewend om hier rond publiciteit te maken.

4/ Website : stand van zaken? (Ingrid) – te bespreken : correcte mailadressen

Ingrid heeft een meeting gehad met Bart, die tot nu toe de website beheerde. Dit wordt nu door Ingrid overgenomen en geactualiseerd. Daarbij worden alle verslagen sedert oktober 2024 opgeladen, alsook een update van de ledenlijst van het bestuur.

Daarnaast wordt gekeken of we via Facebook wat meer zichtbaarheid zouden kunnen bekomen.

5/ Complex project E17-geluid : stand van zaken? (Horst, Stany, Wim)

Dit gaat momenteel wat minder belangrijk zijn, alhoewel we het steeds blijven opvolgen.
Geplande meetings en infomomenten worden door Horst, Stany en Wim opgevolgd.

6/ Trage wegen : Crombruggeweg (verbinding tussen bosje achter Spookhofstraat en Bergbosstraat) : blijkt te smal zodat inwoners daar regelmatig met de fiets in takken en afsluiting blijven hangen

- trage weg tussen Bergweg en Wilgenstraat, die door de bewoner aldaar werd afgesloten.

Stand van zaken (Anniek) Geen nieuws.

4. Varia

Omtrent een leegstaande serre in de Bergbosstraat kwamen wat vragen. We zouden graag weten wat de toekomstplannen zijn, aangezien deze reeds geruime tijd buiten gebruik zijn, en er geen vergunningen meer actief zijn Stany volgt dit voor ons op.

5. Volgende vergadering

Maandag 2 juni, om 19u30 in het Cultuurhuis.